

Förbundsstyrelsemöte, Telefonmöte, 27 juni 2012, kl 18:00-21:00

PUBLIKT PROTOKOLL

Närvarande:	Jimmy Persson	SvSF Förbundsordförande	JP
	Mikael Jansson	Generalsekreterare	MJ
	Mikael Svensson	Gevärsektionen	MSN
	Mikael Strindholm	Lerduvesektionen	MS
	Lisbeth Lindberg	Viltmålssektionen	LLG
	Lars Palmgren	Pistelsektionen	LP
	Christina Åhlstedt	Ledamot	CÅ
	Jonas Edman	Ledamot	JE
	Kerstin Bodin	Valberedningen	BH
	Ulla Samuelsson	lekmanarevisor	MF
Frånvarande:	Lars Lennartsson	Ledamot	LL
	Bo Ohlsson	SvSF Vice. Ordf.	BO
	Christina Rönngren	Ungdomssektionen	CR
	Mia Thorin	Ledamot	MT

§SM12-153

Sammanträdet öppnas

Mötet öppnades av Mikael Jansson 18:00

§SM12-154

Godkännande av dagordning

Dagordningen godkändes med följande tillägg under övriga frågor: Licenspliktiga luftvapen, SM-veckan vinter 2013 och Vapenlagshantering.

§SM12-155

Val av protokolljusterare och sekreterare

Till sekreterare för mötet utsågs Mikael Jansson och till protokolljusterare Michael Strindholm.

§SM12-156

Godkännande föregående mötesprotokoll 120429

a. Föregående protokoll

Inga frågor på föregående mötesprotokoll (konstituerande mötet). LL hade ett par frågor på protokollet från 120331 som klarades ut.

b. Uppföljning av beslutspunkter

MJ redogjorde för beslutspunkterna från föregående möte.

§SM12-157

Ekonomi

a. VM Viltmål

Ett första preliminärt resultat efter VM presenterades och i dokumentet som gått ut inför mötet pekar det på SEK-80 000.

Det uteblivna stödet från Norma på 50 000 och valutakursförluster är två anledningar som påverkat resultatet negativt.



Slutligt resultat kommer att redovisas på styrelsemöte under hösten.

b. Övrigt

MJ har haft ett möte med Peder Kruse och Hans Risberg (Finanskommittén). Likviditeten ser mycket bättre ut i år och trots VM har vi inte behövt röra värdepapper för att rädda likviditeten, vilket är mycket positivt.

§SM12-158

Ungdomssektionen

Ingen representant från Ungdomssektionen var med på mötet men MJ redogjorde kortfattat för sektionens fortsatta formeringsarbete sedan årsmötet. Kontakt är bland annat tagen med SISU Idrottsutbildarna rörande omformering och projektet "Ungdomsintegrering i de styrande rummen" och vidare möten hålls inom kort.

Pistolsektionen och Gevärsektionen har öppnat dialog med ungdomssektionen. Ungdomssektionen har varit med på styrelsemöte i pistolsektionen.

Beslut: Lerduvesektionen och Viltmålssektionen uppmanas också att etablera kontakt med ungdomssektionen.

§SM12-159

VM Viltmål

KB, MJ och LLG berättade kortfattat om arbetet under VM, responsen och reaktionerna som varit därefter. Ett stort Tack till alla inblandade, såväl ideellt arbetande som anställda på kansliet. Alla deltagare och ledare har varit mycket nöjda. Ekonomiskt ser det ut att bli ett resultat i paritet med förväntat.

§SM12-160

Representant till Nordiskt tekniskt utvalg

Det har efterfrågats en utsedd person från Sverige till det tekniska utvalget. Förslag att gevärssektionen utser lämplig person för uppdraget t.ex. Lars Lennartsson, Stefan Jacobsson eller Ingemar Gustavsson.

Beslut: Mikael Svensson får i uppdrag att ta fram en representant efter att först hört med LL, som varit involverad i frågan tidigare.

§SM12-161

John Hedins Skyttefond (sektionerna)

Möjligheten finns för sektionerna att söka medel för projekt.



Beslut: MJ skickar riktlinjerna för fonden till sektionsrepresentanterna. Sektionerna inkommer därefter med eventuella önskemål om bidrag till ungdomsprojekt.

§SM12-162

Sävsjö Skyttecenter

a. Swedish Cup (SC)

JP har varit i kontakt med MS och LP och Jonas Fyrpihl på Skyttegymnasiet för att hitta en framtida lösning för att driva SC vidare. Samtliga inklusive tidigare tävlingsledning med Christer Claesson i spetsen är positiva till nya organisationslösningen.

MS påtalar vikten av att sprida arbetsbördan på flera personer framöver.

Förenkla och effektivisera processer kring SC blir viktigt.

Önskvärt är att involvera ungdomssektionen i SC framöver.

Frågan om framtida Tävlingsledare. MS och LP har diskuterat delat ansvar mellan sig som en möjlig lösning.

JP berättar att 2-5 jan 2013 är det datum som gäller för SC nästa år. Organisation ska sättas direkt efter sommaren. 10 % av årets resultat har avsatts till uppbyggnaden av en ny organisation.

Förändringar i tävlingsprogrammet för att möjliggöra för fler startande ska tas i beaktande. En åtgärd skulle kunna vara att ha färre finaler.

b. Lån Skyttecentret

När MJ besökte Sävsjö och Skyttecentrets årsmöte ställdes frågan om SvSF kan tänka sig att broderligt, tillsammans med övriga ägare, dela på de lån som Skyttecentret idag har hos Swedbank. Detta skulle i så fall göras mot nollränta.

SvSF har en ägarandel i Skyttecentret till 36 %.

Beslut: SvSF är i dagsläget inte beredd att överta några lån till Skyttecentret, men ställer sig positiva till att göra om lånen till ett lån hos kommunen till en bättre ränta än den Swedbank erbjuder. MJ meddelar detta till vid nästa styrelsemöte i Sävsjö.

c. Megalink och fodervärdar

De undermåliga fodervärdavtalen som finns rörande lån av elektroniken i Sävsjö behöver lösas på ett sätt som är godtagbart för alla parter. Sävsjö har sagt upp avtalen med fodervärdarena, vilket inte accepterats. Även SvSF har ställt sig tveksamma till uppsägningen, då det är ett trepartsavtal och ingen uppsägning skett mot SvSF.



Det stora problemet med avtalen är att de inte är tidsbegränsade och således löper i evighet.

Förslaget från Sävsjö är att låna ut elektroniken som tidigare 2012 och till 2013 lösa ut fodervärdarna med SEK10 000 vardera.

Linköpings Skyttegille är en av fodervärdarna och de ska överväga förslaget till lösning och återkomma till MJ.

MJ återkommer i frågan vid nästa styrelsemöte i Sävsjö den 27:e augusti.

§SM12-163

Elitfrågan

JP har fört diskussioner med bland annat JE om den framtida elitinriktningen. Utvärdering av gevär och den satsning som varit med Klavs ska göras innan nya beslut tas. Ekonomi och prestationer ligger till grund för framtida beslut.

JE har inlett dialog med SOK och de är behjälpliga i frågan, men inte klart på vilket sätt.

Avtalet med Klavs löper ut sista augusti. Önskvärt är att gevärsektionen tillförordnar en elitansvarig till dess att en ny lösning är på plats.

Lerduva – Fortsätter med förbundskapten, men oklart vem. Claes avtal löper ut efter OS.

Landslagsstödet kommer aldrig ge mer än 50 % i bidrag från RF framöver, övrig del kräver självfinansiering.

Skyttar, förbund och finansiärer måste tro på den nya lösningen.

Utmanarsatsningar som SOK initierar finansieras av SOK, men kräver även satsning från SF.

Beslut: Frågan kommer att behandlas vidare på arbetshelgen 1-2 september.

Beslut: JP, MJ och JE skriver ihop en inriktning för den fortsatta processen.

Beslut: Mikael Svensson börjar söka i sektionen någon som kan vara tillförordnad tills vi hittat en permanent lösning. Mikael vill gärna ha hjälp i frågan att hitta en person.

§SM12-164

Föreningsärenden

- a. Svenska rekord
Inga Svenska rekord att behandla
- b. Lägesrapport årsrapport/årsavgift/tävlingslicens
MJ redogjorde för de aktuella siffrorna och jämförde med motsvarande tid förra året.



§SM12-165

Styrelseroller

JP efterlyser en jämnare fördelning av arbetsuppgifterna inom styrelsen, då belastningen i nuläget är mycket hög på ett fåtal personer.

Beslut: JP och MJ skickar ut förslag på vilka "roller" som behöver ansvariga personer.

Beslut: Till septembermötet ska samtliga funderat på vilka ansvarsområden som de känner mest för.

§SM12-166

Övrigt

- a. Licenspliktiga luftvapen (se bilaga)

Beslut: Frågan remitteras till gevärssektionen att i dialog med skyttarna titta på att utarbeta ett reglemente för att kunna ta in dem i vårt förbund.

- b. SM-veckan vinter 2013

Veckan genomförs v.4 i Falun och skytte är inte representerat. MJ har fått frågan från arrangören om intresse finns.

Beslut: Viltmål har eventuellt intresse. LLG återkommer snarast till MJ om så är fallet.

- c. Vapenlagsfrågan

LP önskar att vi skapar en handlingsplan för det fortsatta arbetet och dialog har förts inom pistolsektionen. Åke Lewensjös advokatbyrå har en sakkunnig person i vapenfrågor. Hjälptill självhjälp för hur skyttarna ska hantera eventuella överklaganden kan upprättas med t.ex. förslag på skrivningar.

Åke ställer upp ideellt om styrelsen önskar hans hjälp. Ska byrån hjälpa medlemmar att överklaga kommer en avgift att tas ut.

Beslut: Lars återkopplar till Åke att SvSF ser positivt på samarbete och telefonmöte initierat med Åke 6:e augusti.

§SM12-167

Nästa möte

Tidigare inplanerad arbetshelg 8-9 sep flyttas till 1-2 sep.

Beslut: 1-2 sep, Idrottens Hus, Stockholm.



Vid pennan

Justeras

Mikael Jansson
GS SvSF

Michael Strindholm
Ordf. Lerduvesektionen